
 

 

Protokół  

ze spotkania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z mieszkańcami oraz Radą Osiedla Lenartowice 

 

 

 W dniu 15.02.2016 r. o godzinie 17.00 odbyło się spotkanie Prezydenta Miasta 

Kędzierzyn-Koźle z mieszkańcami osiedla oraz z członkami  Rady Osiedla Lenartowice..  

W spotkaniu brali udział następujący przedstawiciele Gminy Kędzierzyn-Koźle:  

1. Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle – Sabina Nowosielska, 

2. Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle – Artur Maruszczak, 

3. Kierownik Wydziału Administracyjno-Gospodarczego – Agnieszka Zimny-Ilnicka. 

 

W trakcie spotkania omówione zostały następujące zagadnienia:  

 

1. Prezydent Miasta poinformowała zebranych mieszkańców o:  

1) rozpoczęciu konsultacji w sprawie Budżetu Obywatelskiego w 2016 roku.  

2) największej inwestycji miejskiej jaką jest przebudowa al. Jana Pawła II, o jej dalszym 

etapie przebudowy oraz o planowanym zamknięciu wiaduktu kolejowego 

i spowodowanym przez to utrudnieniu ruchu.  

3) o rozpoczęciu budowy nowego kompleksu basenowo - rekreacyjnego na osiedlu Azoty. 

W ramach tej inwestycji przewidziano budowę krytej pływalni, basenów otwartych oraz 

placu zabaw i boisk. Otwarcie kompleksu planuje się w 2017 roku.  

4) organizowanych raz w kwartale w Urzędzie Miasta Kędzierzyn-Koźle spotkaniach 

z Przewodniczącymi Zarządów Osiedl oraz o odbywających się, przynajmniej raz w roku, 

spotkaniach z mieszkańcami w poszczególnych osiedlach. Na spotkaniach tych omawiane 

są bieżące problemy i potrzeby osiedli. 

 

2.. Mieszkańcy osiedla zadawali pytania i zgłaszali następujące wnioski: 

 

1) informacja o świecących całą dobę latarniach na ul. Wyczółkowskiego. 

Informacja została przyjęta. 

 

2) wniosek o wykonanie – przedłużenie oświetlenia na ulicy Modrzejewskiej (od krzyża) do 

wlotu z ulicą  Połanieckich,  ulicy  Nałkowskiej 23, 23A-C oraz ulicy Nowowiejskiej.  

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak poinformował, że w 2015 r. wykonano 

projekt techniczny oświetlenia na ul. Nowowiejskiej (rejon kurników), który będzie 

realizowany w tym roku.  

 

3) wniosek o wykonanie utwardzenia dróg na ulicach Połanieckich, Modrzejewskiej, 

Nałkowskiej.  

 

4) wniosek o utwardzenie fragmentu drogi na ul. Nowowiejskiej  (rejon kurników),  

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak poinformował, że Gmina najpierw 

wykona oświetlenie.  
 

5) wniosek o doświetlenie  (2 lampy) skrzyżowania ulicy Nowowiejskiej z ulicą Tołstoja 

(w rejonie krzyża). 

 

6) zapytanie dotyczące utwardzenia drogi i uzupełnienia kanalizacji na ul. Połanieckich 

w stronę ul. Modrzejewskiej do leśniczówki (odcinek ok. 250 m). Kanalizacja 

wykonywana była przez MWiK i została przez nich już zakończona. Droga po większych 

opadach deszczu jest nieprzejezdna.  



 

 

 

7) problem nieuregulowanej własności gruntu łącznika na ul. Wyczółkowskiego 

i ul. Połanieckich. Lewa strona drogi o szerokości 1,80 jest własnością Gminy, prawa 

strona drogi o szerokości 4 m należała do prywatnego właściciela. Właściciel nie żyje a 

jego spadkobiercy mieszkają w Niemczech i nie są zainteresowani tym terenem. 

 

8) wniosek o sprawdzenie własności gruntu za mostem na rzece Kłodnica przy 

ul. Nałkowskiej. Na drodze tej jest problem z oświetleniem i utwardzeniem. 

 

9) problem postawionego na środku drogi słupa energetycznego na ul. Nałkowskiej 23, 23A-

C. Słup jest własnością firmy Tauron.  

 

10) problem osuwającej się ziemi na wale prowadzącym wzdłuż ferm kurzych na 

ul. Nowowiejskiej. Jest niebezpiecznie.   

Prezydent Miasta poinformowała, że jest to droga powiatowa.  

 

12) zapytanie dotyczące budynku po Ochotniczym Hufcu Pracy. Propozycja zebranych 

mieszkańców by utworzyć w nim świetlicę, dom dziennego pobytu lub kompleks żłobkowo-

przedszkolny.  

Prezydent Miasta poinformowała, że budynek ten był brany początkowo pod uwagę 

przy budowie hospicjum. Ostatecznie wybrano budynek po Publicznym Przedszkolu 

w Kłodnicy. Budynek prawdopodobnie zostanie wystawiony na sprzedaż.  

 

13) zgłoszenie problemu braku odśnieżania ulicy Tołstoja.  

 

14) problem braku chodników na głównych ulicach osiedla, należących do Starostwa 

Powiatowego oraz brak chodników na ulicach wewnętrznych należących do Gminy np. na 

ulicz Nałkowskiej i Połanieckich.  

 

 

Na tym spotkanie i protokół zakończono.  

 

 

Protokołowała Agnieszka Zimny-Ilnicka 

 


